
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 521
Kan ministeren redegøre for, hvorfor forhandlingerne om en overenskomst for
grønlandske tjenestemænd, der skulle have været afsluttet i 2015, fortsat er i
gang og mener ministeren, at der har været tale om et tilfredsstillende forløb?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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